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“Nosaltres ja hem impulsat una planta de biomassa” 
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Melcior Soler és, a més d'administrador d'Enerfust, un gran coneixedor dels problemes dels 
boscos des del seu treball a les ADF, i un impulsor de les plantes de biomassa. 
 
Cal treure la fusta cremada del bosc? 
 
Per descomptat. Nosaltres, des del primer moment, ens vam posar al servei del consell i dels 
alcaldes, i hem anat fet treballs d'extracció arreu. Aquest criteri també és compartit pels 
ambientalistes. 
 
S'ha de fer ràpidament? 
 
Aquesta fusta, al cap d'un any, per aquesta època, ja està mig podrida. Hi ha dues possibilitats: 
deixar-la podrir al bosc massivament o aprofitar-la, i això és el que hem fet. 
 
Què en pensa, de la reclamació des del consell de f er plantes de biomassa? 
 
Cal fer-ho i ho valorem positivament. Nosaltres, per exemple, ja hi hem apostat i tenim en 
tramitació la planta que volem fer a Cassà de la Selva. Estem parlant d'un tema que ha estat 
molt llarg, amb confusions a l'hora de tramitar-lo. Nosaltres hi creiem molt, tenim molta 
paciència, i seguim endavant amb el projecte. 
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